



רשומות

קובץ התקנות

18 באוגוסט 2009

6804

כ"ח באב התשס"ט

עמוד

1228	..	צו הנכים (תגמולים ושיקום) (העלאת שיעורי השכר הקובע והתגמול לנכה מחוסר פרנסה ונצרך), התשס"ט-2009
1228		תקנות הנכים (טיפול רפואי) (תיקון מס' 3), התשס"ט-2009
1229		תקנות הנכים (תגמולים ושיקום) (לימודים לרכישת מקצוע) (תיקון מס' 3), התשס"ט-2009
1229		תקנות הנכים (תגמולים ושיקום) (תוספת למימון צרכים מיוחדים) (תיקון מס' 3), התשס"ט-2009
1230		צו משפחות חיילים שנספו במערכה (תגמולים ושיקום) (מענק נישואין ליתום) (תיקון מס' 3), התשס"ט-2009
1230		צו משפחות חיילים שנספו במערכה (תגמולים ושיקום) (העלאת שיעורי תגמולים), התשס"ט-2009
1231		תקנות משפחות חיילים שנספו במערכה (תגמולים ושיקום) (תשלום למימון צרכים מיוחדים) (תיקון מס' 3), התשס"ט-2009
1232		תקנות משפחות חיילים שנספו במערכה (תגמולים ושיקום) (חינוך יתומים לשם רכישת מקצוע או השכלה כללית או מקצועית) (תיקון מס' 3), התשס"ט-2009
1233		תקנות משפחות חיילים שנספו במערכה (תגמולים ושיקום) (הקלות ליתומים להשתלמות במוסדות להשכלה על-תיכונית) (תיקון מס' 3), התשס"ט-2009
1233		צו הפיקוח על יצוא ביטחוני (ציוד ד-שימושי מפקח המועבר לשטחי האחריות האזרחית הפלשתינית) (תיקון), התשס"ט-2009
1234		הודעת המים (עדכון היטלי הפקה) (מס' 4), התשס"ט-2009

צו הנכים (תגמולים ושיקום) (העלאת שיעורי השכר הקובע והתגמול לנכה מחוסר פרנסה ונצרך), התשס"ט-2009

בתוקף סמכותי לפי סעיף 3 לחוק הנכים (תגמולים ושיקום), התשי"ט-1959¹ [נוסח משולב] (להלן – החוק), בהתייעצות עם שר האוצר ובאישור ועדת העבודה הרווחה והבריאות של הכנסת, אני מצווה לאמור:

1. השכר הקובע כאמור בסעיף 1 לחוק יהיה 129.5% מסך כל המשכורת המשתלמת לעובד המדינה שדרגת משכורתו היא 17 של הדירוג המינהלי ושאינ משתלמת לו תוספת למשכורתו בזכות בן משפחה.
2. תגמול מחוסר פרנסה כאמור בסעיף 6(ג) ו-(ד) לחוק יהיה –
 - (1) לנכה שדרגת נכותו מ-10% עד 18% – 51.3% מהדרגה הקובעת, ואם יש לנכה ילד – 75.0% מהדרגה הקובעת;
 - (2) לנכה שדרגת נכותו מ-19% עד 39% – 75.0% מהדרגה הקובעת, ואם יש לנכה ילד – 106.8% מהדרגה הקובעת;
 - (3) לנכה שדרגת נכותו מ-40% עד 100% – 106.8% מהדרגה הקובעת, ואם יש לנכה ילד – 138.4% מהדרגה הקובעת.
3. הדרגה הקובעת לעניין סעיף 6(ג) לחוק תהיה סך כל המשכורת המשתלמת לעובד המדינה שדרגת משכורתו היא 22 של הדירוג המינהלי ושאינ משתלמת לו תוספת שכר בזכות בן משפחה.
4. התגמול לנכה נצרך כאמור בסעיף 7(א) לחוק יהיה 157.8% מסך כל המשכורת המשתלמת לעובד המדינה שדרגת משכורתו היא 22 של הדירוג המינהלי, ואם יש לנכה ילד – 175.3% מהדרגה הקובעת.
5. תוספת מיוחדת עקב פרישה מוקדמת כאמור בסעיף 7ד לחוק לא תעלה על 97.8% מן המשכורת המשולמת לעובד המדינה שדרגת משכורתו היא 17 של הדירוג המינהלי.
6. על אף האמור בצו זה, מהתגמול המשולם בחודש הראשון שלאחר פרסומו של צו זה יקוזז סכום השווה לתוספת החד-פעמית ששולמה ביום כ"ז בסיוון התשס"ח (30 ביוני 2008) לפי ההסכם הקיבוצי מיום י"ב בניסן התשס"ח (17 באפריל 2008) שנחתם בין מדינת ישראל לבין הסתדרות העובדים הכללית החדשה.
7. צו הנכים (תגמולים ושיקום) (העלאת שיעורי השכר הקובע והתגמול לנכה מחוסר פרנסה ונצרך), התשס"ט-2009² – בטל.
8. תחילתו של צו זה ביום ב' בתשרי התשס"ט (1 באוקטובר 2008).

י"ט באב התשס"ט (9 באוגוסט 2009)

(חמ 1755-3)

אהוד ברק
שר הביטחון

¹ ס"ח התשי"ט, עמ' 276.

² ק"ת התשס"ט, עמ' 1024.

תקנות הנכים (טיפול רפואי) (תיקון מס' 3), התשס"ט-2009

בתוקף סמכותי לפי סעיפים 43 ו-48 לחוק הנכים (תגמולים ושיקום), התשי"ט-1959¹ [נוסח משולב], אני מתקין תקנות אלה:

¹ ס"ח התשי"ט, עמ' 276.

1. בתקנה 14א(א)1 לתקנות הנכים (טיפול רפואי), התשי"ד-1954, במקום "103.7%" יבוא תיקון תקנה 14א "106.8%" ובמקום "134.3%" יבוא "138.4%".
 2. על אף האמור בתקנות אלה, מהתגמול המשולם בחודש הראשון שלאחר פרסומן קיוזו חד-פעמי של תקנות אלה יקוזו סכום השווה לתוספת החד-פעמית ששולמה ביום כ"ז בסיוון התשס"ח (30 ביוני 2008) לפי ההסכם הקיבוצי מיום י"ב בניסן התשס"ח (17 באפריל 2008) שנחתם בין מדינת ישראל לבין הסתדרות העובדים הכללית החדשה.
 3. תחילתן של תקנות אלה ביום ב' בתשרי התשס"ט (1 באוקטובר 2008). תחילה
- י"ט באב התשס"ט (9 באוגוסט 2009)

אהוד ברק
שר הביטחון

(חמ 772-3)

² ק"ת התשי"ד, עמ' 500; התשס"ט, עמ' 48 ועמ' 1024.

תקנות הנכים (תגמולים ושיקום) (לימודים לרכישת מקצוע) (תיקון מס' 3), התשס"ט-2009

בתוקף סמכותי לפי סעיפים 45 ו-48 לחוק הנכים (תגמולים ושיקום), התשי"ט-1959 (נוסח משולב), אני מתקין תקנות אלה:

1. בתקנה 17א(3) לתקנות הנכים (תגמולים ושיקום) (לימודים לרכישת מקצוע), תיקון תקנה 17 התשמ"ח-1987² –
 - (1) בפסקת משנה (א), במקום "49.8%" יבוא "51.3%" ובמקום "72.8%" יבוא "75.0%";
 - (2) בפסקת משנה (ב), במקום "72.8%" יבוא "75.0%" ובמקום "103.7%" יבוא "106.8%";
 - (3) בפסקת משנה (ג), במקום "103.7%" יבוא "106.8%" ובמקום "144.9%" יבוא "149.3%".
2. על אף האמור בתקנות אלה, מהתגמול המשולם בחודש הראשון שלאחר פרסומן קיוזו חד-פעמי של תקנות אלה יקוזו סכום השווה לתוספת החד-פעמית ששולמה ביום כ"ז בסיוון התשס"ח (30 ביוני 2008) לפי ההסכם הקיבוצי מיום י"ב בניסן התשס"ח (17 באפריל 2008) שנחתם בין מדינת ישראל לבין הסתדרות העובדים הכללית החדשה.
3. תחילתן של תקנות אלה ביום ב' בתשרי התשס"ט (1 באוקטובר 2008). תחילה

י"ט באב התשס"ט (9 באוגוסט 2009)

אהוד ברק
שר הביטחון

(חמ 1752-3)

¹ ס"ח התשי"ט, עמ' 276.

² ק"ת התשמ"ח, עמ' 40; התשס"ט, עמ' 48 ועמ' 1025.

תקנות הנכים (תגמולים ושיקום) (תוספת למימון צרכים מיוחדים) (תיקון מס' 3), התשס"ט-2009

בתוקף סמכותי לפי סעיפים 77 ו-48 לחוק הנכים (תגמולים ושיקום), התשי"ט-1959 (נוסח משולב), ובאישור ועדת העבודה הרווחה והבריאות של הכנסת, אני מתקין תקנות אלה:

1. בתקנה 2א(א) לתקנות הנכים (תגמולים ושיקום) (תוספת למימון צרכים מיוחדים), תיקון תקנה 2 התשס"ג-2003², במקום "66.63" יבוא "68.64".

¹ ס"ח התשי"ט, עמ' 276.

² ק"ת התשס"ג, עמ' 854; התשס"ט, עמ' 49 ועמ' 1025.

קובץ התקנות 6804, כ"ח באב התשס"ט, 18.8.2009

2. על אף האמור בתקנות אלה, מהתוספת לתגמול המשולמת בחודש הראשון שלאחר פרסומן של תקנות אלה יקוזו סכום השווה לחלק מן התוספת החד-פעמית ששולם בעבור התוספת לתגמול לפי התקנות העיקריות ביום כ"ז בסיוון התשס"ח (30 ביוני 2008) לפי ההסכם הקיבוצי מיום י"ב בניסן התשס"ח (17 באפריל 2008) שנחתם בין מדינת ישראל לבין הסתדרות העובדים הכללית החדשה.

3. תחילתן של תקנות אלה ביום ב' בתשרי התשס"ט (1 באוקטובר 2008).

תחילה

כ"ז באב התשס"ט (17 באוגוסט 2009)

אהוד ברק
שר הביטחון

(חמ 700-3)

צו משפחות חיילים שנספו במערכה (תגמולים ושיקום) (מענק נישואין ליתום) (תיקון מס' 3), התשס"ט-2009

בתוקף סמכותי לפי סעיף 29א(א) לחוק משפחות חיילים שנספו במערכה (תגמולים ושיקום), התש"י-1950¹, בהתייעצות עם שר האוצר ובאישור ועדת העבודה הרווחה והבריאות של הכנסת, אני מצווה לאמור:

1. במקום סעיף 2 לצו משפחות חיילים שנספו במערכה (תגמולים ושיקום) (מענק נישואין ליתום), התשמ"ב-1982², יבוא:

החלפת סעיף 2

2. קצין תגמולים ישלם ליתום לפי סעיף 29א לחוק, מענק נישואין בסכום הנישואין "סכום מענק של 112,307 שקלים חדשים".

הנישואין

2. תחילתו של צו זה ביום ב' בתשרי התשס"ט (1 באוקטובר 2008).

תחילה

י"ט באב התשס"ט (9 באוגוסט 2009)

אהוד ברק
שר הביטחון

(חמ 170-3)

¹ ס"ח התש"י, עמ' 1.

² ק"ת התשמ"ב, עמ' 893; התשס"ט, עמ' 50 ועמ' 1026.

צו משפחות חיילים שנספו במערכה (תגמולים ושיקום) (העלאת שיעורי תגמולים), התשס"ט-2009

בתוקף סמכותי לפי סעיף 1ב לחוק משפחות חיילים שנספו במערכה (תגמולים ושיקום), התש"י-1950¹ (להלן – החוק), בהתייעצות עם שר האוצר ובאישור ועדת העבודה הרווחה והבריאות של הכנסת, אני מצווה לאמור:

1. התגמול החודשי לעניין סעיף 8(ב) לחוק, הוא 221.6% מהדרגה הקובעת כאמור בסעיף 8(א) לחוק.

תגמולים לאלמנה עם יתומים

2. התגמול החודשי לעניין סעיף 10(א) לחוק, הוא 88.7% מסך כל המשכורת הנהוגה אותה שעה לגבי עובד המדינה שדרגת משכורתו היא 19 של הדירוג המינהלי.

תגמולים לשכולים

3. התגמול החודשי בעד יתום כאמור בסעיף 13(1) לחוק, הוא 116.3% מסך כל המשכורת הנהוגה אותה שעה לגבי עובד המדינה שדרגת משכורתו היא 19 של הדירוג המינהלי, ושאינ משתלמת לו תוספת שכר בזכות בן משפחה.

תגמולים בעד יתומים כשהאלמנה נישאה

4. על אף האמור בצו זה, מהתגמול המשולם בחודש הראשון שלאחר פרסומו של צו זה יקוזו סכום השווה לתוספת החד-פעמית ששולמה ביום כ"ז בסיוון התשס"ח (30 ביוני

קיוזו חד-פעמי

¹ ס"ח התש"י, עמ' 162; התשמ"א, עמ' 11.

2008) לפי ההסכם הקיבוצי מיום י"ב בניסן התשס"ח (17 באפריל 2008) שנחתם בין מדינת ישראל לבין הסתדרות העובדים הכללית החדשה.

5. צו משפחות חיילים שנספו במערכה (תגמולים ושיקום) (העלאת שיעורי תגמולים), ביטול התשס"ט-2008 – בטל.

6. תחילתו של צו זה ביום ב' בתשרי התשס"ט (1 באוקטובר 2008).

י"ט באב התשס"ט (9 באוגוסט 2009)

אהוד ברק
שר הביטחון

(חמ 1502-3)

² ק"ת התשס"ט, עמ' 1026.

תקנות משפחות חיילים שנספו במערכה (תגמולים ושיקום) (תשלום למימון צרכים מיוחדים) (תיקון מס' 3), התשס"ט-2009

בתוקף סמכותי לפי סעיפים 8ב, 10ג ו-37 לחוק משפחות חיילים שנספו במערכה (תגמולים ושיקום), התש"י-1950¹, ובאישור ועדת העבודה הרווחה והבריאות של הכנסת, אני מתקין תקנות אלה:

1. בתקנה 1 לתקנות משפחות חיילים שנספו במערכה (תגמולים ושיקום) (תשלום למימון תיקון תקנה 1 צרכים מיוחדים), התשמ"ד-1984² (להלן – התקנות העיקריות), במקום הטבלה יבוא:

הסעיף – (א)	תוספת בשקלים חדשים
(1) סעיף 7	299.23
(2) סעיף 8(ב)	574.02
(3) סעיף 8(ג)	574.02 בתוספת 367.58 בעד כל יתום שלאחר הראשון
(4) סעיף 8(ד)	299.23
(5) סעיף 9(א)	367.58
(6) סעיף 13(1)	367.58
(7) סעיף 13(2)	367.58 בתוספת 367.58 בעד כל יתום שלאחר הראשון
(8) סעיף 13ב(1)	367.58
(9) סעיף 13ב(2)	367.58 בתוספת 367.58 בעד כל יתום שלאחר הראשון
(ב) לאלמנה של נספה הזכאית לתגמול לפי סעיף 8(ב) או 8(ג) והיא אם ליתום של הנספה שמלאו לו 18 שנים וטרם מלאו לו 21 שנים	367.58
(ג) לאלמנה של נספה הזכאית לתגמול לפי סעיף 8(ד) והיא אם ליתום של נספה שמלאו לו 21 שנים וטרם מלאו לו 24 שנים	909.10 בתוספת 609.04 בעד כל יתום שלאחר הראשון

¹ ס"ח התש"י, עמ' 162.

² ק"ת התשמ"ד, עמ' 1394; התשס"ט, עמ' 1027.

"958.67

(ד) לאלמנה של נספה שטרם מלאו לה 60 שנה, הזכאית לתגמול לפי סעיף 8(ד) והיא אם ליתום או ליתומים של הנספה שמלאו להם 24 שנים ויותר

2. תיקון תקנה 1א בתקנה 1א(א) לתקנות העיקריות –

(1) ברישה, במקום "סעיף 10(א)2" יבוא "סעיף 10";

(2) בתקנת משנה (א), במקום "542" יבוא "558";

(3) בתקנת משנה (ג)8, במקום "500" יבוא "541.75" ובמקום "400" יבוא "433.40".

3. תיקון תקנה 1ב בתקנה 1ב לתקנות העיקריות, במקום "15,775" יבוא "16,251".

4. קיוזו חד-פעמי על אף האמור בתקנות אלה, מהתוספת לתגמול לפי תקנות 1 ו-2 לתקנות אלה המשולמת בחודש הראשון שלאחר פרסומן של תקנות אלה יקוזו סכום השווה לחלק מן התוספת החד-פעמית ששולם בעבור התוספת לתגמול לפי התקנות העיקריות ביום כ"ז בסיוון התשס"ח (30 ביוני 2008) לפי ההסכם הקיבוצי מיום י"ב בניסן התשס"ח (17 באפריל 2008) שנחתם בין מדינת ישראל לבין הסתדרות העובדים הכללית החדשה.

5. תחילתן של תקנות אלה ביום ב' בתשרי התשס"ט (1 באוקטובר 2008).

כ"ז באב התשס"ט (17 באוגוסט 2009)

אהוד ברק

(חמ 1501-3)

שר הביטחון

תקנות משפחות חיילים שנספו במערכה (תגמולים ושיקום) (חינוך יתומים לשם רכישת מקצוע או השכלה כללית או מקצועית) (תיקון מס' 3), התשס"ט-2009

בתוקף סמכותי לפי סעיפים 33(א) ו-37 לחוק חיילים שנספו במערכה (תגמולים ושיקום), התש"י-1950¹, אני מתקין תקנות אלה:

1. תיקון תקנה 11 בתקנה 11(א) לתקנות משפחות חיילים שנספו במערכה (תגמולים ושיקום) (חינוך יתומים לרכישת מקצוע או השכלה כללית או מקצועית), התשי"ט-1959², במקום פסקה (4) יבוא:

"(4) תשלום למחיית יתום שגילו עולה על 21 שנים, ושאינו סעיפים 8, 9, 13, 13א, 13 או 30 לחוק חלים עליו – 51.7% מסך כל המשכורת המשתלמת לעובד המדינה שדרגת משכורתו היא 22 של הדירוג המינהלי."

2. קיוזו חד-פעמי על אף האמור בתקנות אלה, מהתגמול המשולם בחודש הראשון שלאחר פרסומן של תקנות אלה יקוזו סכום השווה לתוספת החד-פעמית ששולמה ביום כ"ז בסיוון התשס"ח (30 ביוני 2008) לפי ההסכם הקיבוצי מיום י"ב בניסן התשס"ח (17 באפריל 2008) שנחתם בין מדינת ישראל לבין הסתדרות העובדים הכללית החדשה.

¹ ס"ח התש"י, עמ' 162.

² ק"ת התשי"ט, עמ' 844; התשס"ט, עמ' 54 ועמ' 1028.

י"ט באב התשס"ט (9 באוגוסט 2009)

(חמ 1403-3)

אהוד ברק
שר הביטחון**תקנות משפחות חיילים שנספו במערכה (תגמולים ושיקום) (הקלות ליתומים להשתלמות במוסדות להשכלה על-תיכונית) (תיקון מס' 3), התשס"ט-2009**

בתוקף סמכותי לפי סעיפים 33(א) ו-37 לחוק משפחות חיילים שנספו במערכה (תגמולים ושיקום), התשי"ז-1950, אני מתקין תקנות אלה:

1. בתקנה 10(א) לתקנות משפחות חיילים שנספו במערכה (תגמולים ושיקום) (הקלות ליתומים להשתלמות במוסדות להשכלה על-תיכונית), התשי"ז-1950, במקום פסקה (3) יבוא:

"(3) תשלום למחיית יתום שגילו עולה על 21 שנים, ושאינן סעיפים 8, 9, 13, 13א, 13ב או 30 לחוק חלים עליו – 51.7% מסך כל המשכורת המשתלמת לעובד המדינה שדרגת משכורתו היא 22 של הדרוג המינהלי."

2. על אף האמור בתקנות אלה, מהתגמול המשולם בחודש הראשון שלאחר פרסומן של קיזוז חריפעמי תקנות אלה יקוזזו סכום השווה לתוספת החד-פעמית ששולמה ביום כ"ז בסיוון התשס"ח (30 ביוני 2008) לפי ההסכם הקיבוצי מיום י"ב בניסן התשס"ח (17 באפריל 2008) שנחתם בין מדינת ישראל לבין הסתדרות העובדים הכללית החדשה.

תחילה

3. תחילתן של תקנות אלה ביום ב' בתשרי התשס"ט (1 באוקטובר 2008).

י"ט באב התשס"ט (9 באוגוסט 2009)

(חמ 1403-3)

אהוד ברק
שר הביטחון¹ ס"ח התש"י, עמ' 162.² ק"ת התשי"ט, עמ' 848; התשס"ט, עמ' 55 ועמ' 1028.**צו הפיקוח על יצוא ביטחוני (ציוד דו-שימושי מפקח המועבר לשטחי האחריות האזרחית הפלשתינית) (תיקון), התשס"ט-2009**

בתוקף סמכותי לפי פסקה (2) להגדרה "ציוד דו שימושי מפקח", בסעיף 2 לחוק הפיקוח על יצוא ביטחוני, התשס"ז-2007, ובאישור ועדת החוץ והביטחון של הכנסת, אני מצווה לאמור:

1. בתוספת לצו הפיקוח על יצוא ביטחוני (ציוד דו-שימושי מפקח המועבר לשטחי תיקון התוספת האחריות האזרחית הפלשתינית), התשס"ט-2008, בסופה יבוא:

"56. מדים, סמלים ותגים."

י"ב באב התשס"ט (2 באוגוסט 2009)

(חמ 3787-3)

אהוד ברק
שר הביטחון¹ ס"ח התשס"ז, עמ' 398.² ק"ת התשס"ט, עמ' 55.

הודעת המים (ערכון היטלי הפקה) (מס' 4), התשס"ט-2009

בתוקף סמכותי לפי סעיפים 112א(ב) ו-116ג לחוק המים, התשי"ט-1959¹ (להלן – החוק), אני מודיע בזה לאמור:

1. (א) היות וחלפו שישה חודשים מיום הערכון האחרון לפי סעיף 112א לחוק, יעודכנו היטלי ההפקה, כאמור בסעיפים 4, 6 ו-7(1) לתוספת השניה לחוק², לפי שיעור השינוי של הסל הקובע ב-1.8% (-), מיום י"ז בתמוז התשס"ט (9 ביולי 2009), כדלקמן:

(1) בסעיף 4 –

"לוח 1

היטל בסיס

(בכל אחד מהאזורים)

היטלי הפקה (בשקלים חדשים למטר מעוקב)	האזור
0.054	אזור מנותק
0.270	אזור סובב כנרת
0.539	אזור מערכת המים הארצית

(2) בסעיף 6, שיעור היטל הפקה למים שפירים עיליים באזור הגליל העליון –

(1) למטרת חקלאות 27.93 אגורות למטר מעוקב;

(2) למטרות צריכה ביתית או תעשייה 92.91 אגורות למטר מעוקב;

(3) בסעיף 7, שיעור היטל הפקה למים שפירים שלפי תנאי רישיון ההפקה נועדו להשקיית אדמות הכבול –

(1) למפיק שעמד בתנאי הרישיון 1.36 אגורות למטר מעוקב;

(2) למפיק שלא עמד בתנאי הרישיון 27.93 אגורות למטר מעוקב.

(ב) היות וחלפו שישה חודשים מיום הערכון האחרון לפי סעיף 112א, יעודכנו היטלי ההפקה, כאמור בסעיף 7(6) לתוספת השניה לחוק, לפי שיעור השינוי של הסל הקובע ב-1.8% (-), מיום ט"ז בתמוז התשס"ט (10 ביולי 2009), כדלקמן –

שיעור היטל ההפקה להפקת בצורת –

(א) הפקה למטרות צריכה ביתית או תעשייה – היטל בשיעור של 1.458 שקלים חדשים למטר מעוקב;

(ב) הפקה למטרת חקלאות – היטל בשיעור של 0.194 שקלים חדשים למטר מעוקב.

ט"ו באב התשס"ט (5 באוגוסט 2009)

אורי שני

(חמ 3042-3)

מנהל הרשות הממשלתית למים ולביוב

¹ ס"ח התשי"ט, עמ' 169; התשס"ח, עמ' 860.
² ק"ת התשס"ט, עמ' 312, עמ' 400 ועמ' 1142.